
BR.0012.5.15.2024 

Protokół Nr 11/2024 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej 

z dnia 30 grudnia 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej otworzył Przewodniczący Komisji, 
Grzegorz Nędza i stwierdził quorum. Komisja obradowała wspólnie z Komisją Edukacji Publicznej, 
Komisją Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej oraz Komisją Budżetu i Rozwoju. Ustalono, że 
wspólne obrady poprowadzi Przewodniczący Rady Powiatu, Józef Rysak. Podczas posiedzenia 
obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz: 

− Elżbieta Burtan – Starosta Krakowski,  

− Wojciech Pogan – Wicestarosta,  

− Grzegorz Stokłosa – Członek Zarządu,  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu,  

− Jerzy Derela -   Dyrektor Zarządu Dróg Powiatu Krakowskiego  

− Katarzyna Kapelak-Legut - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany planu finansowego środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przypadających w 2024 
roku na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w Powiecie Krakowskim 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Krakowskiego na lata 2024 – 2030 przyjętej Uchwałą Nr LX/609/2023 Rady 
Powiatu w Krakowie z dnia 27 grudnia 2023 r.  

6. Sprawy bieżące 

7. Zamknięcie obrad 

Nie było uwag. 
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3. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY PLANU FINANSOWEGO ŚRODKÓW 

PAŃSTWOWEGO FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPEŁNOSPRAWNYCH PRZYPADAJĄCYCH W 2024 

ROKU NA REALIZACJĘ ZADAŃ Z ZAKRESU REHABILITACJI ZAWODOWEJ I SPOŁECZNEJ OSÓB 

NIEPEŁNOSPRAWNYCH W POWIECIE KRAKOWSKIM 

Katarzyna Kapelak-Legut omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza 
zarządził głosowanie nad opinią o przedstawionym projekcie uchwały. 

Komisja Budżetu i Rozwoju jednogłośnie – 8 głosami za – pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej jednogłośnie – 5 głosami za – 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

4. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY BUDŻETOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza 
zarządził głosowanie nad opinią o przedstawionym projekcie uchwały. 

Komisja Budżetu i Rozwoju jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Edukacji Publicznej jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej jednogłośnie – 5 głosami za - 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY WIELOLETNIEJ PROGNOZY FINANSOWEJ 

POWIATU KRAKOWSKIEGO NA LATA 2024 – 2030 PRZYJĘTEJ UCHWAŁĄ NR LX/609/2023 RADY 

POWIATU W KRAKOWIE Z DNIA 27 GRUDNIA 2023 R.  

Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza 
zarządził głosowanie nad opinią o przedstawionym projekcie uchwały. 

Komisja Budżetu i Rozwoju jednogłośnie – 8 głosami za - pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Edukacji Publicznej jednogłośnie – 5 głosami za - pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej jednogłośnie – 9 głosami za - pozytywnie 
zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Komisja Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej jednogłośnie – 5 głosami za - 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

6. SPRAWY BIEŻĄCE 

Edyta Jaśnikowska omówiła autopoprawki do budżetu Powiatu Krakowskiego na rok 2025. 
Poinformowała o zmianach w : 

- w dziale 600 - transport i łączność - zwiększeniu planu dochodu po 300 tyś. zł w związku 
z rozbudową drogi powiatowej wraz z infrastrukturą w miejscowości Rudawa, 

- w dziale 801 – oświata i wychowanie – 300 tyś. zł na remonty w placówkach oświatowych, 
gdzie organem prowadzącym jest Powiat Krakowski, 

- dotacji dla orkiestr i zespołów muzycznych - 150 tyś. zł na zakup instrumentów, 
- 50 tyś. zł na projekt hali balonowej w Zespole Szkół Ponadpodstawowych w Giebułtowie. 

Zmiany te nie powodują zmian wyniku budżetu. 

Dyskutowano nad wydatkami w dziale 801. 

Wanda Kułaj stwierdziła, że 50 tyś zł na dokumentację to jest ogromna kwota. Zapytała skąd ta 
kwota wynika, czy to są szacunki i po co w ogóle dokumentacja skoro wiadomo co jest źle zrobione. 

Wojciech Pogan odpowiedział, że kwota nie jest zbyt wygórowana. Po konsultacji z Dyrektorem 
Wydziału Architektury wiemy, że będzie potrzebny projekt. 

Wanda Kułaj zapytała, jaka jest przewidywana kwota na wymianę podłoża oraz całej powierzchni 
balonu. 

Wojciech Pogan odpowiedział, że na tą chwilę jest za wcześnie, aby to określić. Dopiero jak będzie 
stosowna dokumentacja oraz będzie wiadomo, czy konieczne jest również wykonanie odwodnienia, 
będzie można określić kwotę. 

Wanda Kułaj prosiła o poinformowanie o kwocie dokumentacji gdyż podejrzewa, że 50 tyś. zł to 
zamówienie z wolnej ręki.  

Adam Ślusarczyk wyraził opinię, że zamówienia z wolnej ręki bardzo trudno wyszacować tak, aby nie 
brakło, jednak później, już w trakcie, okazuje się, że wszystkie oferty są dokładnie na taką kwotę. 
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Wojciech Pogan powiedział, że środki wcześniej były niedoszacowane, dlatego też teraz zostały 
starannie zabezpieczone. Wspomniał też o Schronisku Młodzieżowym w Łazach, gdzie końcowo 
środki musiały zostać przesunięte. 

Jarosław Raźny zapytał o program orkiestr dętych.  

Wojciech Pogan oznajmił, że program ma na celu wsparcie orkiestr i zespołów muzycznych w 
zakupie wyposażenia. 

Nie było więcej pytań. Na tym zakończono dyskusję. 

7. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki 
Prorodzinnej i Społecznej, Grzegorz Nędza zamknął posiedzenie Komisji. 

Przewodniczący Komisji 
Zdrowia, Polityki Prorodzinnej i Społecznej 

Grzegorz Nędza 

Protokołowała: 

Joanna Srebnicka  

Ewa Widórek 

 


